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"Tabăra de la Valea Plopului localizată în județul Prahova a devenit un loc de suflet și de mare 

cinste pentru nenumărați tineri. În fiecare an, datorită acestei tabere și a diverselor activități 

desfășurate în cadrul acesteia, participanții au ocazia de a se dezvolta pe plan personal, cultural 

și duhovnicesc, prin prisma cuvântărilor ținute de părintele Nicolae Tănase și a povețelor 

pătintelui Marian Țocu din jurul focului de tabără și prin munca prestată cu mult drag și spor, 

cot la cot, devenind astfel o familie." 

(Iustin Lungu-Ailenei, președinte ASCOR Brașov) 

 

„Mă bucur că Bunul Dumnezeu a rânduit să particip la cea de-a XVIII-a ediție a Taberei de 

Voluntariat „Împreună pentru copii de la Valea Plopului”. Este a doua oară când particip la o  

asemenea desfășurare și parcă de la an la an tinerii sunt tot mai energici și dornici să ofere o 

mână de ajutor acolo unde chiar este nevoie.  

 Mulți au pus întrebarea: „Cum ți s-a părut în această tabără”? 

Păi... în primul rând am simțit cum energia tinerilor m-a molipsit iar bucuria și dragostea față 

de semeni a completat povestea: „Împreună pentru copii de la Valea Plopului”.  

În al doilea rând, simplul fapt că am reîntâlnit vechi prieteni și am cunoscut frați și surori întru 

Hristos cu aceleași principii morale m-a dus cu gândul la următoarea Fericire: „Fericiţi cei 

curaţi cu inima, că aceia vor vedea pe Dumnezeu.” 

Astfel acolo unde este iubirea față de aproapele Harul Sfântului Duh își face prezența și se 

revarsă asupra tuturor!  

În altă ordine de idei vreau să-i mulțumesc Părintelui Nicolae Tănase pentru ospitalitatea și 

cuvintele pline de har, organizatorilor și coordonatorilor pentru tot efortul depus în realizarea 

acestei tabere! 

Îmi doresc cu nerăbdare să ne revedem la următoarea ediție a Taberei „Împreună pentru copii 

de la Valea Plopului”! Țineți minte următorul gând: „Hristos este în mijlocul nostru!”  

(Răileanu Anda-Elena, Facultatea de Design Industrial și Managementul Afacerilor, Iași) 

 

„A fost o experiență de neuitat! 

Am întâlnit oameni minunați de la care am învățat o mulțime de lucruri noi.Chiar daca au mai 

existat diverse diferențe de opinii între noi, am știut cum să le gestionăm și să nu ne supărăm 

unii pe ceilalți, iar lucrul acesta este foarte rar întâlnit de mine în societate. 

Mă bucur nespus de mult că am putut să împărtășesc în tabără, cu voi, iubirea mea față de 

muzică. Nu mă așteptam ca acest lucru sa fie posibil deoarece nu am plecat tocmai cu forțe 

proaspete de acasă (așa cum as fi dorit eu). 

Simt că nu a fost o tabără de voluntariat în care doar am ajutat și o tabără unde am fost noi 

ajutați să vedem diferite aspecte. 

Cu mare, mare drag o "să duc vorba mai departe" de această tabără pentru a afla cât mai mulți 

oameni de ea și pentru a îndrăzni să vină (pentru că toți avem nevoie de așa ceva!) 

O să ne revedem cu siguranță în următoarea ediție, unde voi aduce mai mulți olteni alături de 

mine!    ” 



(Radu Ana, Universitatea din Craiova-Conservator) 

 

„Tabăra de anul acesta de la Valea Plopului a fost deosebită din toate punctele de vedere. Am 

simțit ca suntem cu adevărat o comunitate, trăind ca o mare familie mai bine de o săptămână. 

Făcând voluntariat cot la cot cu oameni extraordinari, dar și ajutând la organizarea taberei, am 

avut ocazia să trăiesc vorbele parintelui Nicolae Steinhardt: "Dăruind vei dobândi". 

Sunt recunoscătoare pentru experiența avută, pentru ajutorul pe care l-am putut oferi, pentru 

prietenii pe care i-am dobândit, dar și pentru bucuria cu care am plecat din tabără, 

conștientizând abia acum că tot ce am trăit a fost mai presus de cuvinte.” 

(Acatrinei Maria, Organizator, Universitatea de Medicina si Farmacie "Carol Davila" -ASCOR 

București) 

 

„În inima mea răsună acum recunoștința și bucuria, acele cuvinte care m-au însoțit în timpul 

petrecut în tabără. Îmi amintesc cu căldură și emoție de acele zile minunate și parcă aș dori să 

păstrez fiecare clipă în sufletul meu pentru totdeauna. Mă simt copleșită de această bucurie, 

având ocazia să trăiesc o experiență de neuitat. În acele zile de tabără, am fost înconjurată de 

oameni minunați. Recunosc că m-am simțit norocoasă să fiu în mijlocul unor persoane atât de 

speciale și dragi mie. Am reîntâlnit prieteni vechi și m-am bucurat să împărtășesc momente 

prețioase cu ei. În același timp, am avut oportunitatea de a cunoaște oameni noi, fiecare aducând 

cu ei o poveste unică și inspirație pentru mine.  

Tabăra de la Valea Plopului a fost un loc care mi-a atins sufletul. Prin mijlocirea naturii 

minunate, participării la Sfintele slujbe și a atmosferei calde și prietenoase, m-am simțit ca 

acasă, ca parte a unei mari familii. Am descoperit că frumusețea vieții stă în conexiunile 

autentice pe care le facem cu oamenii din jurul nostru. Am realizat cât de importantă este 

împărtășirea experiențelor și sprijinul reciproc pentru a depăși împreună provocările vieții. În 

fiecare seară, priveam cerul înstelat și simțeam o recunoștință profundă pentru această 

oportunitate unică de a fi aici. Am realizat că, uneori, cele mai prețioase lucruri în viață sunt 

cele simple și că bucuria poate fi găsită în cele mai mici detalii. 

Sunt fericită pentru fiecare moment trăit alături de aceste persoane minunate și pentru toate 

amintirile pe care le-am creat împreună. Îmi promit că voi păstra mereu în sufletul meu aceste 

clipe de bucurie și că voi căuta mereu oportunități de a reveni în această oază a prieteniei și 

armoniei, la Valea Plopului.” 

(Cismaru Melania, Facultatea de Ingineria Sistemelor Biotehnice-ASCOR București) 

 

„ În această tabără am ajuns la un nivel de bucurie (plinătate) la care nu îmi imaginam că se 

poate ajunge. Din punct de vedere organizatoric, totul a fost excelent. După premierea de 

sâmbătă seara, înainte de culcare, am început să plâng de fericire pentru cum a ieșit această 

tabăra (ceea ce nu imi amintesc să fi facut vreodata atat de sincer), mai ales știind ca am fost 

implicat în organizare. 

Am cunoscut oameni excepționali, din toate colțurile țării și din toate tipologiile de 

personalitate; mi-am făcut prieteni foarte buni (acum, dacă merg la Iași sunt primit ca acasă) 

   Ca să concluzionez, din perspectiva mea Tabara VP 2023 a fost pe departe cea mai bună 

experiența pe care am avut-o în toți acești 20 de ani de viață.” 

https://www.facebook.com/UMFCD


(Apostol Christian, Organizator, Universitatea de Medicină și Farmacie Victor Babeș-ASCOR 

Timișoara) 

 

„Pentru mine, Valea Plopului a fost o conexiune cu Dumnezeu prin oamenii pe care i-am 

întâlnit si cu care am format o mare si binecuvântată familie. Lucrul alături de ei nu se putea 

numi “muncă” ci o  unire a tuturor abilitaților cu care suntem înzestrați fiecare dintre noi. 

Personal singura îngrijorare pe care am avut-o în acele zile era că masa nu va fi servita la timp. 

În rest atmosfera bună, solidaritatea, comuniunea si fericirea însăși era acolo cu noi toți.  

Mă voi întoarce cu mare drag in acel loc pentru a revedea familia de la Valea Plopului si locurile 

cu care am petrecut aceste zile mai mult decât minunate. 

Cu mare prețuire pentru toți cei pe care i-am întâlnit, Ivana!” 

(Hodovici Ivana, profesor de matematică, Timișoara) 

 

„Tabăra din anul acesta a fost plină de momente frumoase și cu tâlc. 

Fiecare activitate, de la pregătirea mesei, până la pregătirea cimentului, de la strângerea fânului 

până la unirea voluntarilor în rugăciune, a reprezentat o clipă de prezent trăit frumos. 

Mi-a plăcut și m-a odihnit comuniunea cu ceilalți, mai ales că noi voluntarii proveneam din 

mediidiferite, de la facultăți cu diverse specializări. 

Cu adevărat este cuvântul acela care spune că Biserica noastră este reprezentată de, ,Unitate în 

Diversitate". 

Îmi doresc să revin în tabăra de la Valea Plopului! 

Vă mulțumesc mult pentru toată căldură cu care m-ați primit!” 

(Bălțat Matei Ioan, Facultatea de Teologie Ortodoxă-ASCOR Iași) 

 

„În această săptămână de tabără am avut bucuria de a ne petrece timpul alături de copiii aflați 

în grija preotului Nicolae Tănase de la Valea Screzii. Pe lângă cântecele la chitară și toate 

joculețele interactive, am susținut și un atelier de sustenabilitate în care copiii au învățat să 

recicleze hârtia de care nu mai au nevoie. Am trecut cu ei prin tot procesul de reciclare, iar mai 

apoi am pictat împreună pe noile noastre foi. Am confecționat împreună câteva semne de carte 

și mini tablouri. Copiii s-au dovedit a fi extrem de curioși și entuziasmați de toată această 

experiență.” 

(Cărăușu Cristina-Ștefania, Coordonator, Facultatea de Sociologie, UBB Cluj-Napoca) 

 

„Tabăra Valea Plopului 2023 a însemnat o tabără a sufletului, unde am cunoscut persoane din 

toată țara şi unde ne-am creat prietenii de durată.  

Având foarte multe activități de parcurs împreună, chiar dacă nu ne cunoşteam, am comunicat 

ca şi cum ne ştiam.  

Activitățile au fost foarte distincte: de la căratul lemnelor din pădure, până la a face mâncare şi 

a spăla vasele, mersul la fân, repararea şanțului, jocuri cu copiii din Valea Screzii şi multe altele 

ce o să rămână în inimile noastre. De asemenea, am avut invitați ce ne-au spus cuvinte de 

învățătură pentru viitor şi ne-au delectat cu poveşti de viață.  

Timp de 9 zile, Dumnezeu ne-a chemat şi noi am venit spre a ne uni împreună în rugăciune la 

Sfânta Liturghie şi la Vecernii, cântând cu bucurie şi dragoste la strană. 

https://www.umft.ro/ro/acasa/


Pentru mine, această tabără o să dăinuie în inima mea cu multe amintiri frumoase şi 

memorabile.  

Vă aşteptăm anul viitor să ne bucurăm împreună de dragostea ce ne-o dăruieşte Hristos!” 

(Cabăț Maria Cristina, Organizator, ASCOR Iași) 

 

„Tabăra Valea Plopului 2023, prima la care am participat in calitate de organizator din partea 

Ascor Brasov, a fost un vis îndeplinit. După o perioada mai stresanta și solicitanta din viața 

noastră a studenților, ne-am întâlnit cu toții la Valea Plopului pentru a ne bucura unii de alții și 

a da o mâna de ajutor Părintelui Nicolae Tanase. Pentru mine fiecare activitate, moment 

petrecut împreuna și simplul fapt ca luam împreuna masa a însemnat și a rămas in inima mea. 

Tabăra ne-a ajutat sa ne descoperim pe noi înșine, sa ne vedem potențialul in diverse activități 

casnice. 

Părintelui Tanase ii vom rămâne veșnic recunoscători pentru aceste zile pe care le-am trăit 

împreuna la Valea Plopului, zile cu siguranta de neuitat.” 

(Balaban Ana, vicepreședinte ASCOR Brașov) 

 

„Am venit în această tabără cu câteva întrebări interioare care mă apăsau iar Dumnezeu mi-a 

răspuns la ele prin intermediul oamenilor cu care am interacționat cel mai mult și care mi-au 

intrat la inimă și-n suflet. Am cunoscut aici oameni atât de profunzi și direct conectați cu 

divinitatea. Oameni blânzi cu suflet curat care m-au învățat ce înseamnă un creștin adevărat. 

Cred că scopul nostru este să atingem alte suflete în cele mai frumoase moduri iar asta au făcut 

oamenii dragi din această tabără cu al meu. Dumnezeu ne vorbește prin oameni, așa că trebuie 

să avem urechi să auzim și brațe deschise pentru oamenii care ne vor transmite răspunsurile. 

Mulțumesc tuturor celor care au făcut posibilă această experiență și oamenilor minunați care 

mi-au atins sufletul!” 

(Chinez Claudia) 

 

„În Unire stă puterea” este îndemnul eminescian mereu actual pe care tinerii prezenți în tabăra 

de la Valea Plopului l-au interiorizat și l-au transpus în fapte. Rugăciunea noastră a fost mai 

puternică, căci unde suntem doi sau trei adunați în numele Domnului, acolo este și El. 

Activitățile culinare, muncile pe șantier și activitățile gospodărești am reușit să le ducem la bun 

sfârșit pentru că ne-am ajutat unii pe alții. Serile împodobite cu miile de stele strălucitoare și 

cu focul de tabără au fost atât de deosebite pentru că le-am petrecut în comuniune, în zâmbete 

și îmbrățișări împărtășite din inimi sincere. Astfel, prin toate aceste experiențe trăite în unitate, 

am cunoscut importanța nemărginită a cuvântului „împreună”, cuvânt care deschide titlul 

taberei noastre. Timp de 8 zile, am fost cu toții împreună pentru copiii de la Valea Plopului.” 

(Gheorma Andreea, Organizator, ASCOR București) 

 

„Mie personal mi-a fost destul de greu să ajung în tabără, am avut destul de multe obstacole și 

la un moment dat chiar m-am gândit dacă nu e doar un moft și poate mă încăpățânez eu prea 

mult și nu e ce am nevoie.. îmi doream însă extrem de mult să particip, am auzit multe povești 

despre taberele de voluntariat de la Valea Plopului, despre prieteniile care se leagă acolo și 

despre experiența per total a taberei. Eram extrem de entuziasmată de a participa și de a pune 



osul la treabă în folosul celor care sunt în grija asociației ProVita. Chiar dacă n-am avut (din 

cauza programului personal) cum să stau foarte mult, am reușit să “prind gustul” taberei. 

Ceva ce pe mine personal m-a uimit, a fost diversitatea mediilor din care proveneau oamenii 

veniti (e adevarat, n-am mai fost în tabere de foarte mult timp, dar și așa). Am interacționat cu 

profesori, învățători, ingineri, artiști, medici, designeri, viitori arhitecți și candidați la 

președenția României, persoane pasionate de regie, teologi, cadre militare, nutriționiști… 

oameni care au pasiuni, vieți și programe foarte diferite în afara taberei. La Valea Plopului însă 

mi se pare că a existat firul comun care ne-a unit pe toți. S-a simțit acea unitate în diversitate, 

la care se referea și Valeriu Gafencu în scrisorile pe care le trimitea către familie, din închisoare. 

Discuțiile care se iscau spontan la treburi mi s-au părut, datorită atâtor puncte de vedere, extrem 

de captivante. Cine ar fi crezut că tăiatul cepei îți poate deschide orizonturile? 

Programul mi s-a părut foarte bine drămuit, cu un echilibru între timpul de munca, recreere și 

activitățile ziditoare (o să pun aici mersul la Sfânta Liturghie dimineata și Paraclisul Maicii 

Domnului seara, sau discuțiile la care participam în fiecare seara, înainte de focul de tabără). 

Am apreciat foarte mult și faptul că s-a făcut foc de tabără așa de des, astfel încât toți care au 

trecut prin tabără, indiferent cât timp au avut de stat, l-au prins măcar o dată. 

În orice caz, acestea fiind zise, e o vorbă, probabil cunoscută de mulți, a lui Nicolae Steinhardt 

“De ce ii este omului astăzi foame? De iubire și de sens”, iar în tabăra asta eu le-am găsit pe 

amândouă, prin activitățile pe care le-am făcut pentru copiii și bătrânii de acolo. 

Mă bucur mult că am participat, sper ca la anul să pot sta mai mult, iar dacă se mai merge la 

Valea Plopului și cu alte ocazii, vă rog să vă bazați pe mine!” 

(Paula R., București) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


